
Pagina 1 van 3 

 

 
 

  Datum: 7 december 2023 

Onderwerp  Tijd: 13:00u – 15:00u 

Notulen Fysieke Overlegtafel Wmo begeleiding 

Helmond & Peelgemeenten 

Notulist: Cathelijn Baartse-v. 
Tongeren 

Locatie: MS Teams 

 

 
 
Aanwezig: 

Dhr. G. Christiaanse (Peelgemeenten), mw. E. Merlo (Peelgemeenten), mw. A. Huigen 
(Helmond), mw. E. v.d. Lee (ORO), dhr. J. Seijger (ORO), mw. I. Bron (Savant), dhr. R. Arts 
(GGZ OB), dhr. D. v. Sambeek (Zorgcoöperatie tot uw dienst), mw. M. v.d. Meer (SWZ), 
mw. K.  Erps (Helmond), mw. K. Scheepers (Impegno), mw. M. v.d. Heijden (SZZ), mw. C. 
Baartse-van Tongeren (Bizob), mw. L. Manders (Impegno), mw. J. v.d. Ven (LEVGroep), 
mw. B. Schreurs (Helmond), mw. C. v.d. Laar (SMO), mw. C. Engels-v. Vlerken (Savant), 
Dhr. A. Doerbali (Impegno). 

Afwezig: ONIS, mw. I. Eijdems (Zorgboog).  
 
 

  

1. Opening  
Dhr. Christiaanse opent de vergadering.  

 

2. Mededelingen 
- 

 

3. Verslag FOT Wmo 14 september  

Dhr. Christiaanse: twee terugkoppelingen vanuit de notulen van de vorige keer. Pagina 3 punt 6; vraag 
vanuit ORO m.b.t. financiering consultatie gedragswetenschapper. Vanuit Peel zijn hier geen 
mogelijkheden voor Wmo, Jeugd wel.  

Mw. v.d. Lee: mogen wij onze eigen gedragswetenschappers inzetten op kosten vanuit de Wmo?  

Mw. v.d. Meer: sluit aan bij ORO, lopen tegen hetzelfde aan.  

Dhr. Christiaanse: geen middelen voor qua financiering vanuit Wmo. 

Mw. Huigen: in Helmond ook geen mogelijkheden voor.  

Mw. C. Engels-v. Vlerken: hier is wel behoefte aan, geen eigen middelen voor.  

Mw. v.d. Laar: kunnen we hierin misschien een pilot opzetten om hier verder over na te denken?  

Dhr. Arts: is afstemming met zorgkantoor mogelijk?  

 

De notulen wordt vastgesteld.  
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4. Inkoop Wmo 2025 

 

Presentatie zie bijage.  

 

 

inkoopproces.pptx

 
 

Mw. v.d. Heijden: wat zijn de uitkomsten van het PPRC kostprijsonderzoek en de kwaliteitseisen?  

Dhr. G. Christiaanse: de aanpassingen vanuit PPRC kostprijsonderzoek zijn individueel met aanbieders 
opgepakt.  

Mw. Huigen: insteek is niet om dit plenair te bespreken.  

Mw. v.d. Heijden: de kosten zullen onder druk komen te staan.  

Mw. Engels-v. Vlerken sluit hierbij aan.  

Mw. v.d. Meer: gaat graag in gesprek met betreffende personen (mw. A. Huigen en mw. M. Rutten) over 
het kostprijsonderzoek.  

Mw. v.d. Lee: in Deurne gaan consulenten opgeleid worden om per ontwikkeldoel op 5 min. te kunnen 
indiceren.  Dhr. G. Christiaanse: vanuit de Peel gaat Factum de consulenten scholen voor de 
productkaarten 2024. Voor Helmond geldt hetzelfde, gericht op het juist indiceren.  

Mw. v.d. Lee: klinkt als zaken die onder indirecte tijd gaan vallen waar we geen vergoeding voor krijgen.  

Dhr. G. Christiaanse: dit normenkader is nog niet duidelijk en zal iets voor de toegang zijn.  

 

5. Planning FOT’s 2024 

• Donderdag 29-2 13.00-15.00 uur (fysiek) 

• Donderdag 16-05 13.00 tot 15.00 uur (digitaal) 

• Donderdag 12-09 13.00 tot 15.00 uur (fysiek) 

• Donderdag 28-11 13.00 tot 15.00 uur (digitaal) 

 

Mw. v.d. Heijden: 16-05 valt tussen hemelvaart en Pinksteren, mogelijk weinig deelnemers. Gaat dhr. 
Christiaanse naar kijken.  

 

6. WVTTK 

Geen opmerkingen/vragen. 

 

7. Sluiting 
Dhr. Christiaanse sluit de vergadering.   
De volgende FOT staat gepland op donderdag 29 februari van 13.00 tot 15.00 uur (fysiek). 


